Russian Federation

Russia is one of the largest countries in the world. It occupies about one-seventh part of dry land. It is situated in Europe and Asia. Its total area is over 17 million square kilometers. 

The country is washed by seas and oceans. 

There are different types of climate on the territory of the country. It is very cold in the North even in summer. The central part of the country has mild climate: winters are cold, springs and autumns are warm or cool, summers are hot and warm. In the South the temperature is usually above zero all year round, even in winter. Summer is really hot, the climate is very favourable. The climate of Siberia is continental: summers are hot and dry, winters are very cold. 

Some parts of our country are covered with mountains and hills. 

There are many rivers in Russia, the longest rivers are the Volga in Europe and the Yenisei and the Ob in Asia. The deepest lakes are the Baikal and the Ladoga. 

The Russian Federation is very rich in mineral resources, such as oil, natural gas, coal, iron, gold and others. 

Russia borders on many countries. Among them are Estonia, Latvia, Finland, Poland, China, Mongolia, Korea. 

Moscow is the capital of our country. It was founded in 1147. It is a wonderful city. There are many sights in Moscow. You can see many museums, art galleries, theatres, churches and monuments in our capital. People of our country are proud of the Moscow Kremlin. There are also many big beautiful cities in Russia. 

The population of Russia is about 150 million people. 83 per cent of the population are Russians. 70 per cent of the population live in cities.

Перевод текста: Russian Federation 

Россия - одна из наибольших стран в мире. Это занимает приблизительно часть одной седьмой суходола. Это расположено в Европе и Азии. Его полная область - более чем 17 миллионов квадратных километров. 

Страна вымыта морями и океанами. 

Есть различные типы климата на территории страны. Это очень холодно на Севере даже летом. Центральная часть страны имеет умеренный климат: зимы холодны, весны и осени теплы или прохладны, лета горячи и теплы. На Юге температура - обычно выше ноля весь год, даже зимой. Лето действительно горячо, климат очень благоприятен. Климат Сибири континентален: лета горячи и сухи, зимы очень холодны. 

Некоторые части нашей страны покрыты горами и холмами. 

Есть много рек в России, самые длинные реки - Волга в Европе и Енисее и Оби в Азии. Самые глубокие озера - Байкал и Ладога. 

Российская Федерация очень богата полезными ископаемыми, типа нефти, природного газа, угля, железа, золота и других. 

Россия граничит со многими странами. Среди них - Эстония, Латвия, Финляндия, Польша, Китай, Монголия, Корея. 

Москва - капитал нашей страны. Это было основано в 1147. Это - замечательный город. В Москве есть много достопримечательностей. Вы можете видеть много музеев, художественные галереи, театры, церкви и памятники в нашем капитале. Люди нашей страны гордятся Московским Кремлем. В России есть также много больших красивых городов. 

Население России - приблизительно 150 миллионов человек. 83 процента населения - русские. 70 процентов населения живут в городах.

